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      Аннотация

    
        
          Китайско-монгольские отношения на протяжении 20 века были сложными. После распада Советского Союза Монголия была вынуждена изменить свою прежнюю дипломатическую стратегию. Отношения между Монголией и Китаем начали смягчаться и в развитии отношений между двумя странами произошел большой прорыв. Затем в течение следующих десяти лет за счет согласованных усилии двух стран отношения между ними достигли прогресса, как в политике, так и в экономике и культуре. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. рассмотреть теоретические основы внешней политики Монголии и Китая 2. выявить содержание динамики развития отношений между Монголией и Китаем, политическое и экономическое сотрудничество   3. проанализировать отношения Монголии и Китай, проследив историческую ретроспективу развития отношений с момента установления дипломатических отношений, определить проблемы и продвинуть пути решения. В XXI веке, с ростом экономики Китая и ростом международного статуса, Монголия также уделяла все больше внимания развитию отношений между Монголией и Китаем, и двусторонние отношения между двумя странами достигли многих результатов. В настоящее время Китай уже является добрососедским и дружественным стратегическим партнером Монголии, с точки зрения экономики и торговли Китай является крупнейшим торговым партнером Монголии и крупнейшим инвестором, а также расширяется культурный обмен между двумя странами. Но нельзя отрицать, что все еще есть некоторые проблемы, которые негативно влияют на развитие отношений между Монголией и Китаем. На основе анализа предпосылок развития и мотивации развития отношений между Монголией и Китаем в начале XXI века в данной статье изучается текущее состояние отношений между Монголией и Китаем в различных областях в начале XXI века, анализируются текущие проблемы в отношениях между Монголией и Китаем, а также рассматриваются перспективы развития отношений между Монголией и Китаем.
        

        
          China-Mongolian relations throughout the 20th century were complex. After the collapse of the Soviet Union, Mongolia was forced to change its former diplomatic strategy. Relations between Mongolia and China began to soften and a major breakthrough occurred in the development of relations between the two countries. Then, over the next ten years, due to the coordinated efforts of the two countries, relations between them achieved progress, both in politics and in economy and culture. Tasks that were solved during the study: 1.	to consider the theoretical foundations of foreign policy of Mongolia and China 2.	identify the dynamics of the development of relations between Mongolia and China, political and economic cooperation 3.	to analyze the relations between Mongolia and China, following the historical retrospective of the development of relations from the moment of establishment of diplomatic relations, identify problems and advance solutions. In the XXI century, with the growth of the Chinese economy and the growth of international status, Mongolia also paid more attention to the development of relations between Mongolia and China, and bilateral relations between the two countries achieved many results. At present, China is already a good neighborly and friendly strategic partner of Mongolia, in terms of economy and trade, China is the largest trading partner of Mongolia and the largest investor, and cultural exchange between the two countries is expanding. But it cannot be denied that there are still some problems that negatively affect the development of relations between Mongolia and China. Based on an analysis of the prerequisites for the development and motivation for the development of relations between Mongolia and China at the beginning of the 21st century, this article examines the current state of relations between Mongolia and China in various fields at the beginning of the 21st century, analyzes current problems in relations between Mongolia and China, and also considers prospects development of relations between Mongolia and China.
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